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Protokół Nr XXVI/2017 

z przebiegu obrad XXVI sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 18 maja 2017 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1100 i zakończyła się o godz.1245 

 

Na 15 radnych na sesji obecnych było 13 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni: 1) J.Obara, 2) Cz. Wyszowski 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXVI zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.  

Stwierdził, iż na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego 

rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 2016r. 

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Lubiszyn za 2016r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego, 

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji 

budżetu za 2016r., 

c) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy, 

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

e) głosowanie w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2016 rok 

- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2016r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej – FB-1. 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 

realizację zadań inwestycyjnych w zakresie dróg powiatowych. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Lubiszyn. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 59/IX/2007 Rady Powiatu Gorzowskiego z 

dnia 25 lipca 2017 roku w sprawie postawienia w stan likwidacji Samodzielny Publiczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
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9. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

11. Przyjęcie protokołu z XXV sesji. 

12. Interpelacje i wnioski radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

A.Terlecki – Wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Lubiszyn. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w wniosek Wójta Gminy. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmianach w niżej podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 2016r. 

a) zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Lubiszyn za 2016r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego, 

b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji 

budżetu za 2016r., 

c) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy, 

d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

e) głosowanie w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2016 rok 

- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2016r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej – FB-1. 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 

realizację zadań inwestycyjnych w zakresie dróg powiatowych. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Lubiszyn. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 59/IX/2007 Rady Powiatu Gorzowskiego z 

dnia 25 lipca 2017 roku w sprawie postawienia w stan likwidacji Samodzielny Publiczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą. 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Lubiszyn. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

12. Przyjęcie protokołu z XXV sesji. 
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13. Interpelacje i wnioski radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

A.Terlecki przedstawił Panią Urszulę Stolarską, która 8 maja 2017 r. została powołana na 

funkcję Zastępcy Wójta. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Lubiszyn za 2016r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.  

 

B.Pampuchowicz – przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

realizacji budżetu za 2016r. 

 

W.Prętki - przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Wójta Gminy za 2016r. 

 

B.Pampuchowicz – przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

 

J.Domagała – O wydatkach z Funduszu Sołeckiego decyduje zebranie wiejskie, o tym każdy 

wie. Stawiamy pewne kryteria, niby 10% na integrację, ale trzeba przemyśleć, czego ma 

dotyczyć te 10%. 

W roku 2014-2015 robiłam taką ścisłą analizę, ponieważ pojawiły się głosy dzisiaj zajmującego 

u nas stanowisko sołtysa p. Romana Gajdy, że za dużo wydajemy, że się tylko bawimy. 

Przedstawiłam, że Wysoka na 8 imprez, w tym Festyn Rodzinny, spotkanie opłatkowe, dzień 

Seniora i dożynki, wydaliśmy 2.700 zł. w pozycji środki żywności, czyli niby to, co 

roztrwoniliśmy, ale w tym mieściła się również 2 razy opłata za muzykę. Ale o czym innym 

chcę powiedzieć, np. tworząc Fundusz Sołecki na podstawie zebrania, przynajmniej ja tak 

zakładałam, nie rozdrabniam tego na 20 zadań tylko w Funduszu Sołeckim Wysokiej na 

integrację założone jest na wszelkiego rodzaju zakupy służące integracji tj. stoliki, namioty i 

oczywiście środki żywnościowe. Tak, że to nie jest tak, że Wysoka w tej tabelce tak dużo 

wydała pieniędzy a w zeszłym roku chyba 1.200zł. na wszystkie organizowane imprezy. To 

daje taki troszeczkę spaczony obraz, bo na pewno tak jest i w innych sołectwach, jak się tworzy 

Fundusz Sołecki. 

Można robić w szczegółach ile na to, ile na to, ale znowu to jest 2- - 30 zadań. Powiem, że 

Fundusz Sołecki przyczynił się do tego, że w Wysokiej nie pożyczamy niczego tak jak dawniej: 

podłogi, ławek, krzeseł, stołów itd., bo wszystko już mamy. 

Czy dobrym jest wydawanie, tu do kolegi, ja go popieram, że tyle wydaje na drogi gminne, ale 

czy to jest dobre? Przecież wiemy, że integracja wsi zaczyna siadać. Nie ma ludzi chętnych, 

nie chcą się spotykać, nie chcą społecznie pracować itd. Dlatego trzeba zachęcać i na ta 

integrację ścisłą jednak środki trzeba łożyć. 

 

W.Prętki – Poczułem się osobiście wywołany. Pani Janino, powiem szczerze, jeżeli brak 

chleba to nie robi się igrzysk. 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/188/2017 w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2016 r. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/189/2017 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

E.Leśniewski – Serdecznie gratuluję Panu Wójtowi. 

A.Terlecki – Szanowni Państwo! W imieniu moim i Pani Skarbnik, podległych mi 

pracowników, dziękujemy za uchwalenie absolutorium. To jest dla nas kredyt zaufania. 

Dziękujemy za to wsparcie. Wierzę, że kiedyś uda się przegłosować absolutorium z wykonania 

budżetu jednogłośnie. Taki stawiam sobie cel. Mam nadzieję, że to się wydarzy jeszcze w tej 

kadencji. Wszystkim państwu bardzo dziękuję za wnikliwą analizę sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2016 r., za szereg pytań, za dociekliwość. Myślę, że ta prezentacja przedstawiona 

przez Panią Skarbnik pokazała, w jakim kierunku Gmina idzie i nie mam wątpliwości, że to 

jest dobry kierunek, że nie zadłużamy nadmiernie gminy, że realizujemy wysokie wydatki 

majątkowe. To jest to, czego przede wszystkim nasi mieszkańcy oczekują. Wydatki 

inwestycyjne są realizowane rok rocznie na wysokim, ponad trzymilionowym poziomie. Ten 

rok zapowiada się dla nas równie dobrze. Jestem przekonany, że i Państwo i my urzędnicy i 

nasi mieszkańcy, bo to jest przede wszystkim robione dla mieszkańców, będą zadowoleni po 

naszych rządach. 

Dziękuję serdecznie. 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od 1140 do 1150. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

G.Skorupska – Wstrzymam się od głosu przy tej uchwale nie dlatego, że jestem przeciwna 

budowie remizy OSP, czy innym zakładowym inwestycjom, ale chodzi mi o taką sprawę, że 

znając życie to na tym się nie zakończy taka duża inwestycja, bo ta budowa remizy jest na dużą 

skalę. Co do projektów to informujemy mieszkańców, że są jakieś projekty składane. Potem 

dochodzi do tego, że projekt nie przeszedł. Dajemy nadzieję mieszkańcom i w końcu ta nadzieja 

jak bańka mydlana ulatuje. A jeżeli w budżecie znajduje się na takie zmiany jakiś fundusz to 

chciałabym, jako radna z Panem Wójtem zadecydować wspólnie, w co zainwestować, bo nie 

jest do końca tak, że my decydujemy. Wiadomo, że w gminie w między czasie, wiemy, jaki jest 

ogólny stan naszych spraw. Wiadomo, że drogi gminne i powiatowe są w opłakanym stanie. 

Wiemy, z czym borykają się od dłuższego czasu mieszkańcy w Brzeźnie, brak pobocza w 

Ściechowie, w Tarnowie mieszkańcy po ludzku nie mogą się spotkać na Sali. W Lubnie staram 

się już od 7 lat o toaletę i budowę szatni dla dzieci w szkole przy Sali gimnastycznej. Wiem, że 

był projekt modernizacji i nie ma projektu.  Ale bardzo bym prosiła, przyjdzie później czas, 

chociaż wybudować tą szatnię i toaletę, jeżeli nie będzie tej modernizacji. Chociaż te 

podstawowe sprawy, bo jeżeli znajdują się jakieś środki, bo projekt nie idzie tak jakbyśmy 
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chcieli a jest budżet to żebyśmy też decydowali a nie przychodzimy, dostajemy dokumenty i 

jest tak albo nie. Nie chcę nikogo obrażać, ale czuje niedosyt w tej sprawie. 

Place zabaw też są nieprzygotowane na lato. Jesteśmy dla wszystkich mieszkańców naszej 

gminy. 

M.Naczk – Panie Przewodniczący, Szanowny Wójcie, Szanowni Państwo! Jestem zaskoczony 

wypowiedzią mojej koleżanki. Nie odczuwam żebym dostawał coś i musiał głosować w taki, 

czy inny sposób. Jesteśmy tutaj na demokratycznych prawach. Tydzień wcześniej otrzymujemy 

informacje odnośnie propozycji wójta i głosując decydujemy we wszystkich kwestiach 

finansowych. To my decydujemy Pani Grażyno. Nie ma Pani racji mówiąc, że Pani nie 

decyduje. To, że głosowanie wychodzi tak a nie inaczej to jest zupełnie inna kwestia, to jest 

wynik głosowania. To wszystko jest demokratycznie zatwierdzane a wójt jest wówczas 

zobowiązany do realizacji tych uchwał, które my, jako radni przegłosowaliśmy, więc nie widzę 

podstaw do tak szerokiej wypowiedzi. Oczywiście jest szereg zadań, które dobrze by było żeby 

były zrealizowane i sukcesywnie są one realizowane. Nie sądzę, żeby ktoś z nas nie wiedział, 

nad czym głosuje i czy musi zagłosować tak, czy nie.  Owszem może zrobić tak, nie albo się 

wstrzymać. Takie są 3 możliwości wyboru i każdy z nas, także pani to czyni. 

G.Skorupska – Panie i Panowie Radni, chodziło mi o to, że jeżeli planujemy budżet to ok. Nie 

mówię, że nikt nie wie, za czym głosuje. Wiadomo, że każdy wie, za czym głosuje. Jesteśmy 

odpowiedzialnymi ludźmi, ale chodzi mi o to, że jeżeli mamy w budżecie jakąś nawiązkę 

gotówki to chciałabym abyśmy się spotkali, jako rada gminy i powiedzieli sobie, że taki a taki 

projekt nie przeszedł i mieliśmy na to zaplanowane środki i może zdecydujemy, że te pieniądze 

gdzie indziej zainwestujemy. Nie w takim podtekście jak kolega radny powiedział. Po prostu 

nie raz są takie sytuacje, że moglibyśmy zdecydować gdzie coś zrobić, żeby każdy mógł się 

wypowiedzieć. Dostajemy materiał, że jest zmiana uchwały budżetowej i decydujemy tak, czy 

nie, a może byśmy, na co innego dali. O to mi chodziło. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/190/2017 

Wynik głosowania: - 11 za 

- 2 wstrzymujące się 

 

Do punktu 5 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gorzowskiemu na realizację zadań inwestycyjnych w zakresie dróg powiatowych. 

 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/191/2017. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Lubiszyn. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/192/2017. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 59/IX/2007 Rady Powiatu 

Gorzowskiego z dnia 25 lipca 2017 roku w sprawie postawienia w stan likwidacji Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kostrzynie nad Odrą. 

 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/193/2017. 

Wynik głosowania: - 12 za 

- 1 wstrzymujący się 

 

Do punktu 8 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Lubiszyn. 

A.Terlecki – 31.03.2017 r. w naszej gminie odbyło się spotkanie z potencjalnym inwestorem. 

To są oczywiście wstępne analizy tej firmy. Firma jest pilotowana Polską Agencję Inwestycji i 

handlu z Warszawy. Oni mają główny kontakt, oni zweryfikowali tą firmę i zapewniają nas, że 

jest to bardzo poważny kontrahent. Gdyby ta inwestycja doszła do skutku na terenie naszej 

gminy to o Gminie Lubiszyn usłyszałaby cała Europa. Gdyby ta inwestycja miała być 

realizowana to mówi się o setkach milionów euro. Ten inwestor jest zainteresowany terenem 

w pobliżu planowanej stacji redukcji napięcia. W związku z tym, że przez ta działkę, którą jest 

zainteresowany inwestor planowany jest przebieg linii wysokiego napięcia i to mogłoby 

uniemożliwić wykorzystanie tej działki do celów inwestora proponuję Państwu zmianę 

zaplanowanego przebiegu linii wysokiego napięcia. To spowoduje, że te linie będą nadal 

przebiegały nad tą działką, jednak nie środkiem a przy jej krawędzi. Stąd też propozycja zmiany 

załącznika do poprzednio przyjętej uchwały. 

T.Ciaś – czy jest zgoda PSE, aby to zmienić? 

Chciałbym więcej wiedzieć o tej firmie, bo wydamy zgodę a to mogą być jakieś szkodliwe 

rzeczy. 

A.Terlecki – Nie zwracaliśmy się o zgodę do PSE, bo ta zmiana nie dotyczy PSE a jedynie 

linii 110 kW, której inwestorem będzie ENEA. Do nich z takim wnioskiem się zwróciliśmy i 

ENEA zaopiniowała go negatywnie. Natomiast to my uchwalamy miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego i to my decydujemy którędy dane linie mają przebiegać. To 

jest tylko i wyłącznie nasza kompetencja. To jest na etapie planowania i uważam, że przyjęcie 

w tej chwili tej uchwały będzie dla planistów, dla koncernu jednoznaczne, że tak to widzimy. 

To Państwo decydujecie którędy mają przebiegać linie i inwestorzy powinni to realizować w 

porozumieniu z nami. Natomiast pytanie, co to za inwestor, co to za branża, również zadawałem 

i na tym etapie nie udzielono nam odpowiedzi na to pytanie. Rozmowy z tym inwestorem 
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prowadzi Polska Agencja Inwestycji i Handlu z Warszawy. Oni nas zapewniają, że to nie jest 

żadna działalność szkodliwa, wręcz prestiżowa dla środowiska, dla mieszkańców. Jeżeli ten 

inwestor wskazałby Polskę to wtedy będziemy rozmawiali o szczegółach. W tej chwili wiemy 

tylko tyle, że oprócz Polski brane są jeszcze pod uwagę dwa inne kraje w Europie. 

G.Miszkiewicz – Czy nie grozi nam wycofanie się ENEI z tej inwestycji? 

A.Terlecki – ENEA doprowadza tylko swoje linie wysokiego napięcia do węzła redukcyjnego 

zaplanowanego przez PSE. Ta inwestycja została zaplanowana przez środek działki. Natomiast 

my proponujemy żeby nadal były linie wysokiego napięcia, pewnie będzie to bardziej 

kosztowny sposób dla ENEI, ale sposób taki, który jest również korzystny dla nas. 

Przedstawiam Państwu taką propozycję, bo nie chciałbym, aby zaprojektowane linie wysokiego 

napięcia i zrealizowane przez Eneę uniemożliwią pozyskanie tego inwestora. Przy czym na tym 

etapie nie mamy jeszcze gwarancji, że ten inwestor zdecyduje się na tą lokalizację, ale 

przyjmując uchwałę w tej formie nie zamykamy sobie drzwi. 

Rada Gminy większością głosów podjęła w/w uchwałę Nr XXVI/194/2017. 

Wynik głosowania: - 11 za 

-  2 wstrzymujące się 

 

Do punktu 9 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z Oceną zasobów pomocy społecznej. 

 

Do punktu 10  porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11  porządku obrad: 

E.Leśniewski – 12.05.2017 odbyło się wspólne posiedzenie komisji. 

 

Do punktu 12  porządku obrad: 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXV zwyczajnej sesji. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

G.Skorupska – Na poprzedniej sesji zgłaszałam sprawę placów zabaw. Czy coś się wydarzyło 

w między czasie? 

Złożyliśmy do Rady Gminy i do Pana Wójta sprawozdanie z wizyty w ośrodku zdrowia w 

Lubiszynie dot. remontów. Czy będzie tam cos robione? 

A.Terlecki – Jeśli chodzi o place zabaw to planujemy sukcesywne działania i rozpoczynamy 

od placu zabaw w Lubnie. W przyjętej dzisiaj uchwale są zaplanowane środki na bieżące 

remonty. Mamy plany związane z kompleksową wymianą placów zabaw. Natomiast na tę 

chwilę nie ma możliwości współfinansowania i trzeba będzie to realizować w całości z budżetu 

gminy. 

Budynek ośrodka zdrowia w Lubiszynie. Miałem spotkanie z jedną z mieszkanek tego budynku 

i uświadomiłem jej, jaka jest sytuacja. W momencie, kiedy te lokale zostały przez nich 
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zakupione zostali pełnoprawnymi współwłaścicielami tej nieruchomości ze wszystkimi 

konsekwencjami. To nie jest tak, że ta pani, która jest właścicielem mieszkania zwraca się do 

gminy żeby jej naprawić dach i my to robimy. To tak nie działa. Gmina może partycypować w 

kosztach. Gmina deklaruje współpracę i pokryje swój udział, ale ze strony tych państwa musi 

być inicjatywa, zebrane pieniądze i partycypacja w kosztach tego przedsięwzięcia. Myślę, że 

po spotkaniu ze mną ta pani miała pełną informację jak sytuacja wygląda. 

G.Skorupska – Chodzi jeszcze o poprawę stanu chodnika, wjazdu dla niepełnosprawnych i 

schodów do ośrodka zdrowia. 

A.Terlecki – Zdecydowanie te działania, które służą pacjentom to jest odrębna kwestia. 

G.Miszkiewicz – Wiemy już, że droga gminna w Tarnowie nie uzyskała dofinansowania. Czy 

planuje Pan jakieś działania na tej drodze? Jesienią były kontrole bhp na placach zabaw. Z tego, 

co wiem plac zabaw w Tarnowie nie uzyskał w ogóle zlecenia przeprowadzenia takiej kontroli. 

A.Terlecki – Trudno mi się odnieść do tego, dlaczego plac zabaw w Tarnowie nie był 

kontrolowany. Zawsze planujemy wszystkie, więc to jest kwestia do sprawdzenia. 

Wysłaliśmy wnioski na 3 drogi do FOGR. Na tę chwilę mamy przyznane środki na drogę w 

Stawie. Natomiast to nie znaczy, że z tego zadania zrezygnujemy. Jeżeli sytuacja finansowa 

pozwoli to podtrzymuje tą deklarację, że drogę w Tarnowie zrobimy. Zdaję sobie sprawę z tego, 

że to było uwzględnione w inwestycjach i to będzie pierwsza droga, jaką zrobimy, jeśli sytuacja 

finansowa nam na to pozwoli. 

Dobra informacja dla mieszkańców Tarnowa jest taka, że remont drogi wojewódzkiej na 

odcinku od skrzyżowania na Lubno do Tarnowa i za miejscowością Tarnów w kierunku do 

Dębna będzie przeprowadzony jeszcze w tym roku. Niestety nie udało się przeforsować 

remontu przez samą miejscowość. Realizacja tej inwestycji stała pod dużym znakiem 

zapytania, ale w tej chwili mamy już zapewnienie, że to będzie robione, ale bez miejscowości. 

Jeśli chodzi o Tarnów to chciałbym jeszcze wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie kolejnej 

drogi, to jest droga za kościołem i wierzę, że to się nam uda zrobić. Mamy plany jeszcze na 

kilka innych gminnych dróg. Współpracujemy również z Powiatem i myślę, że jeżeli powiat 

będzie zainteresowany to odcinek 300 m do cmentarza na drodze powiatowej też warto byłoby 

zrobić, bo to nie są wielkie koszty dla obu stron a dla mieszkańców Tarnowa ułatwiłoby to 

bardzo życie. 

A.Bogusz – Prosiłbym o znaki drogowe w Gajewie, bo tam gospodarz przeprowadza krowy 

przez jezdnię. Mieszkańcy Mystek już kiedyś chcieli znaku ograniczenia prędkości przy 

wjeździe, bo jest tam plac zabaw i jest niebezpiecznie. 

J.Domagała – Sprawa budynku po szkole podstawowej. Budynek jest własnością gminy a 

wiadomo, że od 1 września 2017 r. szkoły nie będzie. Ostatnio na spotkaniu z mieszkańcami 

padły takie pytania, co z tą szkołą? A wiadomo jak to się tworzy jakieś wizje, które nie są w 

ogóle brane pod uwagę: cudzoziemcy, emigranci lub osoby bezdomne. Zapewniam, bo tak już 

we wstępnych rozmowach, jeszcze z byłą Panią Wójt myśleliśmy, że tam będzie jakiś GOK lub 

coś z tym związane, to jest piękny zadbany obiekt, jest tam biblioteka. Wiadomo, że potrzeba 

środków i czasu na projekt, plan zagospodarowania i co z tą biblioteką? Czy gmina przejmie 
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pracownika zatrudnionego w Stowarzyszeniu żeby w dalszym ciągu utrzymywał porządek 

wokół budynku, w środku, bo takie budynki pozostawione są dewastowane. Chciałabym 

uzyskać odpowiedź, jakie są plany zagospodarowania tego budynku? 

A.Terlecki – Od 1 września 2017 r. Stowarzyszenie w Wysokiej przestaje działać. Nie biorę 

pod uwagę nic takiego, o czym Pani mówi. Wszystkie decyzje będziemy omawiali z 

mieszkańcami Wysokiej. Na tą chwilę przed Wysoką jest ogromne wyzwanie. Jeżeli ta 

inwestycja kanalizacyjna Wysokiej, o której wspomniałem dojdzie do skutku to Gmina 

Lubiszyn przeznaczy na to najwyższe środki. Oczywiście to jest bardzo potrzebne. W planach 

jest jeszcze droga Wysoka – Ściechów. Także w tej chwili nie zadeklaruję, że tam będzie 

instytucja kultury, czy jakiś remont tego budynku, bo to wiąże się z kolejnymi wydatkami. 

Chcemy zrealizować te cele, które sobie założyliśmy. Jeszcze nie mam planów, co do tego 

obiektu. Biblioteka tam funkcjonuje i w tym zakresie nic się nie zmienia. 

Do punktu 14 porządku obrad: 

A.Terlecki – 27 maja 2017 r. w Lubnie odbędzie się Turniej Sołectw, Gminny Dzień Dziecka 

i zawody Strażackie, na które serdecznie zapraszam. 

E.Stojanowska – Zapraszam wszystkich radnych i sołtysów na spotkanie integracyjne osób 

niepełnosprawnych 3 czerwca 2017 r. w Lubnie. 

A.Terlecki – Wniosek Gminy Lubiszyn złożony na rozbudowę przedszkola uzyskał akceptację 

i będziemy to przedsięwzięcie realizowali. Dofinansowanie tego przedsięwzięcia to jest 

1.370.000zł. a wkład Gminy to jest 200.000zł. 

J.Domagała – Odnośnie Turnieju Sołectw. Praktycznie mamy tydzień do tego turnieju. Na tak 

dużą pracę, jaką się w to wkłada jest trochę za mało czasu do promowania. Nie ma informacji 

w internecie, o której się rozpoczyna i co tam zostało zaplanowane. Prosiłabym, aby zwrócić 

na to uwagę. 

A.Terlecki – Przeszedł jeszcze jeden nasz wniosek. Jest to projekt ministerialny na organizację 

Klubu Seniora. Dofinansowanie, jakie uzyskaliśmy tj. 87.000zł. Pierwsza oferta będzie 

skierowana do 20 seniorów z terenu naszej gminy. Jeśli to się spotka z uznani em i 

zainteresowaniem to nie wykluczam, że będziemy tego typu działania rozszerzać. 

E.Stojanowska – Na 14 wniosków, które trafiły do Urzędu Wojewódzkiego, które zostały 

zakwalifikowane i wysłane do Ministerstwa tylko 5 dostało dofinansowanie, m.in. nasza gmina. 

Z całego kraju było 131 wniosków. Działalność Klubu Seniora ruszyłaby od stycznia 2018 r.. 

Będzie to przeznaczone dla 20 uczestników powyżej 60 roku życia z terenu gminy Lubiszyn. 

W przyszłym roku będziemy wnioskować o dofinansowanie do uczestnictwa. Natomiast te 

środki, które otrzymaliśmy są przeznaczone na remont i modernizację pomieszczeń w Baczynie 

i na doposażenie. 

G.Miszkiewicz – W jakich godzinach ten klub będzie czynny i kwestia dowożenia? 

E.Stojanowska – To jest plan na przyszły rok, jeszcze nie znamy szczegółów. To będzie do 

przedyskutowania. 
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E.Leśniewski – Do Rady Gminy wpłynęły wnioski: 

1) Radnych Jerzego Obary i Tomasza Ciasia w sprawie: 

- przeznaczenia 7.000zł. na ogrodzenie placu zabaw na ul. Osiedlowej w Baczynie, 

- przeznaczenia 10.000zł. na ogrodzenia boiska sportowego w Baczynie. 

2) mieszkańców Kol. Polnej z Lubna w sprawie naprawy drogi. 

 

Do punktu 15 porządku obrad: 

E.Leśniewski dokonał zamknięcia obrad XXVI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Eugeniusz Leśniewski 

 

 

 

  

 

 

 

 


